

RAMADA
BY WYNDHAM
HONG KONG GRAND
華美達華麗酒店

RAMADA HONG KONG GRAND

Quarantine Package 2021

Validity: From 8 February – 19 June 2021 inclusive

Quarantine Package for 21 Nights	
Standard Room (15 sq. m.)	Contact Person
<p>HK\$400net per room per night for single occupancy and HK\$600net per room per night for double occupancy from 8 February to 19 June 2021 inclusive</p>	<p>Winnie Ho - Assistant Director of Sales T: 3122 6255 E: salesta@ramadahkg.com</p> <p>Sumby Shum – Sales Executive T: 3122 6252 E: scta@ramadahkg.com</p>



5 minutes walk to Jordan MTR Station (EXIT D)

- Free WIFI / 免費 WIFI
- Independent exhaust air-conditioner system / 獨立冷氣抽風系統
- Free local call / 免費本地電話

23 Austin Avenue, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong 香港九龍尖沙咀柯士甸路23號
Tel 電話: (852) 3122 6222 Fax 傳真: (852) 2730 9936
Website 網址: <http://www.ramadahongkonggrand.com>



Quarantine Package 2021

Validity: From 8 February – 19 June 2021 inclusive

條款及細則：

Terms and conditions:

-以上價目已包含加一服務費及翌日開始 (早, 午, 晚三餐)*, 優惠須提早預訂及須視乎房間供應情況作最終確認。

-The above rate is inclusive of 10% service charge and 3 meals (Breakfast, Lunch and Dinner) starting from the next day of the arrivals, advance reservation is required, all rooms and privileges are subject to availability.

-所有隔離住宿計劃須于訂房時預先繳交全數房租, 已付款項恕不退還。訂房一經確認, 恕不接受退款。

-All reservations under quarantine package are required for the room prepayment of a whole period, which are non-refundable.

-為防止疾病擴散及減低交叉感染風險, 酒店員工將不會進入客人的房間, 房間清潔服務將作出以下安排:
To prevent the Severe Respiratory Disease from further spreading and minimizing the potential risk of cross infection. Our staff will not enter your room and please find the room make-up service arrangement as below:

1) 入住期間房務員不會進入房間清理。

Maid services will not provide during the stay.

2) 如需更換毛巾 / 房間日用品 / 清潔垃圾桶或垃圾袋, 請將更換物品包好。酒店職員會定時於門外收取和把已包裝好的清潔毛巾放到門外供客人自取。

If guests need to change the towels / clear the rubbish / room amenities, please pack into the rubbish bag, then hotel staff will collect and send the packed clean towels to the room at the scheduled time.

3) 樓層公眾地方每天將會作定時消毒及清潔。

Hotel public area will sterilize on daily basis.

4) 膳食將會定時放到門外供客人自取。

The meals will be placed outside the room at the scheduled time.

For more details and bookings, please feel free to contact the sales team as above or simply click on "Online Booking" of the hotel front web page.

Thank you for your kind attention and we are looking forward to welcoming to Ramada Hong Kong Grand.

23 Austin Avenue, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong 香港九龍尖沙咀柯士甸路23號

Tel 電話: (852) 3122 6222 Fax 傳真: (852) 2730 9936

Website 網址: <http://www.ramadahongkonggrand.com>